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Fractie GL Kamerlid

Vraagnr 8

Q Wil het Kabinet overwegen om in verpleeghuizen

preventief te testen

• Dit willen we zeker sterker nog we hebben het OMT hier

in juni advies over gevraagd

Het OMT gaf in juni aan dat er voor en nadelen aan het

preventief testen in verpleeghuizen zitten en dat het

wenselijk is om een advies over preventief testen in

verpleeghuizen in samenhang met de uitkomsten het

te zien Dit onderzoekonderzoek van

loopt momenteel nog

• Ik zal het OMT na afronding van dit onderzoek zo spoedig

mogelijk om een definitief advies vragen over het

preventief testen in verpleeghuizen
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